

Dear Members, PolyU & CityU staff and Students,

## 【Inno3D/HKEIA Promotion 秋日特惠】

For a limited time only, HKEIA members, PolyU & CityU Staff and Students purchasing INNO3D GeForce RTX series gaming graphics cards, can get discounted prices!

活動期間內，香港電子業商會會員、香港理工大學及香港城市大學師生購買以下指定的 INNO3D GeForce RTX 系列顯示卡可享有優惠!

優惠只適用於以下型號繪圖卡：

INNO3D GeForce SKUs 型號	Retail Price 零售價	Discounted Price 優惠價
RTX 2060 Super Twin X2 OC	\$3299	<b>\$3099</b>
RTX 2070 Super Gaming OC X3	\$4599	<b>\$4099</b>
RTX 2080 Super Gaming OC X3	\$6199	<b>\$5699</b>
RTX 2080Ti Twin X2	\$8999	<b>\$8399</b>

\* For HKEIA Members, please inform staff of your HKEIA membership No. For PolyU & CityU Staff and Students, please present your university staff card or student ID card.

\* Promotion period: **Sep 17th 2019 - Nov 18th 2019**

\* Please call 2387 8955 to check the stock first.

\* 香港電子業商會會員於指定門市提供會員編號即可享用優惠。香港理工大學及香港城市大學師生可出示員工證或學生證以享用優惠。

\* 活動期間：2019年9月17日 - 2019年11月18日

\* 購買前請先致電 2387 8955 查詢存貨。

**Designated Distributor: G2 System Ltd.**

**Shop 206-208, 2/F., New Capital Computer Plaza, 85-95 Un Chau Street, Sham Shui Po**

指定門市店舖：新系統電腦

深水埗新高登電腦廣場 2 樓 206-208 (綠林糖水側,福利模型對面)

**Opening Hour 營業時間: Monday to Sunday 星期一至星期日 1:00PM-8:30PM**

**Tel 查詢: +852 2387 8955**

G2 System Ltd/ HKEIA reserves the right to amend the terms and conditions without prior notice and reserves the final say in any disputes.

新系統電腦/香港電子業商會保留修改條款的權利，恕不另行通知，並保留對任何爭議的最終決定權。

For HKEIA Members, if you have any enquiries, please contact Ms. Wing Chan at 2117 8496.

會員如有查詢，請致電 2117 8496 與秘書處陳小姐聯絡。



## Special Game Bundle

For a limited time only, purchase an INNO3D GeForce RTX 2060 series graphics cards and get Call of Duty: Modern Warfare!

活動期間內，購買指定的 INNO3D GeForce RTX 2060 系列顯示卡，即可獲得 《Call of Duty: Modern Warfare》 ！

- \* Promotion period: **Sep 17th 2019 - Nov 18th 2019** or while stocks last.
- \* Redemption period end: Dec 18th 2019
- \* Eligible INNO3D GeForce SKUs: **RTX 2060 Super Twin X2 OC, RTX 2070 Super Gaming OC X3, RTX 2080 Super Gaming OC X3, RTX 2080Ti Twin X2.**
- \* Valid only for purchases on or after Sep 17th 2019.
- \* This game bundle is available globally for participating countries but does not include China or Russia – please ensure the country of purchase is participating in this bundle by checking with the local resellers / retailers. INNO3D handles the redemption for Hong Kong, Taiwan, Australia, New Zealand, Singapore, South Korea, Thailand, Malaysia, Cambodia, Myanmar, Philippines, Indonesia, India and Vietnam. For other regions, please check with NVIDIA website for valid resellers / retailers.
- \* INNO3D reserves the right to amend the terms and conditions without prior notice and reserves the final say in any disputes.
- \* Please call 2387 8955 to check the stock first.
  
- \* 活動期間：2019 年 9 月 17 日 – 2019 年 11 月 18 日
- \* 兌換期結束：2019 年 12 月 18 日
- \* 指定型號 INNO3D GeForce SKUs： **RTX 2060 Super Twin X2 OC, RTX 2070 Super Gaming OC X3, RTX 2080 Super Gaming OC X3, RTX 2080Ti Twin X2.**
- \* 必須要在 9 月 17 日或之後購買
- \* 此遊戲序號兌換活動適用於全球，但不包括中國和俄羅斯。INNO3D 只會處理香港，台灣，澳大利亞，新西蘭，新加坡，韓國，泰國，馬來西亞，柬埔寨，緬甸，菲律賓，印度尼西亞，印度和越南的遊戲序號兌換。對於其他地區，請前往 NVIDIA 網站了解更多有關此活動的詳情。以及在購買產品前亦可向當地店鋪及銷售商查詢詳情。
- \* INNO3D 保留修改條款的權利，恕不另行通知，並保留對任何爭議的最終決定權。
- \* 購買前請先致電 2387 8955 查詢存貨。